
Protokół Nr /2022
Projekt

z obrad 51 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 21 grudnia 2022 r. o godz. 
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy 
ul. Piaseczyńskiej 77 -  obrady sesji miały charakter stacjonarny.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński, 
Skarbnik Marta Niedzielska i jej Zastępca Katarzyna Żuber, Sekretarz Bożena Pindelska, 
Inspektor Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Monika Kasprzyk, Kierownik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec oraz mieszkańcy.

Ad 1 - Otwarcie obrad

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Cieślawski w zastępstwie oraz z upoważnienia 
Przewodniczącej Rady Agaty Wilczek przywitał zebranych i otworzył obrady 51 Sesji Rady 
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 - Stwierdzenie kworum

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził kworum na podstawie listy obecności (lista obecności 
stanowi załącznik).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski poinformował, że porządek obrad radni otrzymali 
wraz z materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2030.
6. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 

2023 :

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi,
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie 
uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi 
wnioskami,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych 
na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału
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własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego -  
Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2023.

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m 3 ścieków dla samorządowego zakładu 
budżetowego -  Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2023 r.

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 
Konstancin-Jeziorna na rok 2023.

11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 407/VIII/31/2021 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 8 września 2021 r. w sprawie powołania doraźnej Komisji 
Rady Miejskiej do Spraw Polityki Senioralnej.

12. Przyjęcie protokołu z 46, 47, 48 sesji Rady Miejskiej.
13. Wystąpienia mieszkańców.
14. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
15. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, 

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności 
i zobowiązań.

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
17. Korespondencja.
18. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby w punkcie 6 porządku obrad 
wprowadzić projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 
z upływem roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Następnie, Przewodniczący Rady zaproponował, aby w pierwotnym punkcie 11 porządku 
obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 
nr 4 im. Jana Mejstera w Słomczynie ul. Wilanowska 218, 05-520 Konstancin-Jeziorna 
poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dla wychowanków oddziału przedszkolnego oraz uczniów klas I-III.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw -  1, wstrzymało się -  0 ww. wniosek o zmianę 
porządku obrad został przyjęty.

Następnie, radny Krzysztof Bajkowski zwrócił się z pytaniem: czy mieszkańcy, których 
wystąpienia przewidziane są dopiero pod koniec sesji (w punkcie 13) mogliby zabrać głos 
przy omawianiu uchwały budżetowej na kolejny rok? Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
zauważył, iż obowiązuj ące procedury nie przewidują wystąpień mieszkańców w tym punkcie, 
a mieszkańcy brali czynny udział w procesie kształtowania ww. projektu, zgodnie 
z procedurami.
Wobec powyższego, radny Bajkowski poprosił o poddanie pod głosowanie wniosku o treści: 
umieszczenie w punkcie 4 porządku obrad punktu o nazwie „wystąpienia mieszkańców”.
W wyniku głosowania: za- 3, przeciw -  10, wstrzymało się -  1 ww. wniosek o zmianę 
porządku obrad nie został podjęty.
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Wobec powyższego porządek obrad 51 sesji przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2030.
6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
7. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 

2023:

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi,
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie 
uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi 
wnioskami,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych 
na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału 
własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego -  
Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2023.

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m 3 ścieków dla samorządowego zakładu 
budżetowego -  Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2023 r.

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2023.

12. Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Jana 
Mejstera w Słomczynie ul. Wilanowska 218, 05-520 Konstancin-Jeziorna poprzez 
utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dla wychowanków oddziału przedszkolnego oraz uczniów klas I-III.

13. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 407/VIII/31/2021 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 8 września 2021 r. w sprawie powołania doraźnej Komisji 
Rady Miejskiej do Spraw Polityki Senioralnej.

14. Przyjęcie protokołu z 46, 47, 48 sesji Rady Miejskiej.
15. Wystąpienia mieszkańców.
16. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
17. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, 

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności 
i zobowiązań.
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18. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
19. Korespondencja.
20. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4- Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną do 
projektu autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 12, przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 600/v III/51/2022.

Ad 5- Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2030.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną do 
projektu autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 12, przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 601/v III/51/2022.

Ad 6-Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 
roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 602/VIII/51/2022.

Ad 7 -Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 
2023:

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi,

Skarbnik Marta Niedzielska odczytała i omówiła ww. projekt uchwały.

2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych odczytał ww. 
opinię.

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie 
uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,
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Powyższe opinie zostały odczytane przez Skarbnik (o projekcie uchwały budżetowej) 
oraz jej Zastępcę (o projekcie WPF).

4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi 
wnioskami,

Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski otworzył dyskusję i zabrał głos w pierwszej 
kolejności. Zauważył, iż jest to budżet trudny, inwestycje zaplanowane na kolejne lata 
musiały zostać wykreślone, ale nie traci nadziei, że kolejny rok będzie łatwiejszy 
i powrócimy do tych inwestycji.
Radna Anna Borowska zabrała głos odnośnie pomysłu budowy pomostu przy KDK 
i stwierdziła, iż docenia pracę Dyrektor KDK w sprawie uzyskania dotacji na ten cel, 
ale od 2018, gdy ta inicjatywa została podjęta, sytuacja finansowa gminy znacznie się 
zmieniła. To nie jest dobry moment, aby kwotę 900 000,00 złotych przeznaczyć na ten 
cel, tym bardziej, że nie mamy żadnych gwarancji, że to się zatrzyma na tej kwocie. 
Jest wiele różnych potrzeb, np. budowa dróg, kanalizacja, a my chcemy wydać środki 
na coś co na dziś nie jest konieczne.
Radny Krzysztof Bajkowski zauważył, iż trzeba dotrzymywać umów i dobrych 
inicjatyw. Dyrektor i pracownicy KDK włożyli w to wiele pracy. Zwrócił się z prośbą 
o wsparcie tego wniosku.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w odpowiedzi stwierdził, iż ta inicjatywa ma 
wiele za i przeciw, ale to nie jest ten budżet.
Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, iż nie umieścił tego zadania w projekcie 
budżetu, bo potrzeby mieszkańców są mu znane i choć nie neguje potrzeby 
zbudowania pomostu, istnieją bardziej istotne i pilne potrzeby mieszkańców, które 
należy zaspokoić w pierwszej kolejności.
W dalszej kolejności Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski zarządził głosowanie 
nad zgłoszonymi wnioskami:

1. Wniosek, aby w dziale 700, rozdziale 70005 w dochodach majątkowych dopisać 
pozycję: „działki nr 54, 55, 56 z obrębu 03-16” i planowany dochód ze sprzedaży 
tych działek 1.500.000 zł., co w konsekwencji zwiększa planowane dochody 
w rozdziale 70005 do kwoty 4 036 000,00 zł., a w całym dziale 700 do kwoty
4.036.000,00 zł 1/ Dochody bieżące 836.000,- 2/ Dochody majątkowe 3.200.000 ,-

W wyniku głosowania: za- 11, przeciw-0, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww.
wniosek.

2. Wniosek, aby w dziale 900 rozdziale 90004 planowane wydatki bieżące 
„Utrzymanie zieleni w miastach i gminach” zmniejszyć o kwotę 35.000,00 
złotych, co w konsekwencji zmniejsza planowane wydatki w rozdz. 90004 do 
kwoty 2.136.608,- a w całym dziale 900 do kwoty 37.810.168 zł 1/ Wydatki 
bieżące 26.081.259,- 2/ Wydatki majątkowe 11.728.909,-

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

3. Wniosek, aby w dziale 700 rozdziale 70005 Gospodarka gruntami 
i nieruchomościami planowane wydatki bieżące zmniejszyć o kwotę 10 000,00 
złotych w punkcie 2 pod nazwą: „Administrowanie budynkami gminnymi” do 
kwoty 490.000,- co w konsekwencji zmniejsza planowane wydatki w rozdz. 70005 
do kwoty 2.959.730,- a w całym dziale 700 do kwoty 3.425.280 zł 1/ Wydatki 
bieżące 1.425,280 ,- 2/ Wydatki majątkowe 2.000.000,
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W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

4. Wniosek o zmniejszenie o kwotę 10 000,00 złotych w dziale 600 rozdziale 60016 
planowane wydatki majątkowe, zadania inwestycyjne punkt e -  Przebudowa dróg 
wraz z odwodnieniem na terenie Skolimowa do kwoty 790,000,-zł co 
w konsekwencji zmniejsza planowane wydatki w rozdz. 60016 do kwoty 
13.181.176,-zł, a w całym dziale 600 do kwoty 24.141.722 zł 1/ Wydatki bieżące 
13.043.022 ,- 2/ Wydatki majątkowe 11.098.700,-

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.
wniosek.

5. Wniosek, aby w dziale 754, rozdziale 75416 Straż gminna (miejska) wydatki 
majątkowe powiększyć o kwotę 70 000,00 zł na zakup mobilnego urządzenia do 
pomiarów jakości powietrza.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
wniosek.

6. Wniosek, aby w dziale 754, rozdziale 75416 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 
przeciwpożarowa w wydatkach majątkowych dokonać zwiększenia o kwotę 
10 000,00 złotych celem zainstalowania kamery monitoringu na skrzyżowaniu 
ul. Przesmyckiego i ul. Długiej.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

7. Wniosek, aby dokonać zwiększenia w dziale 754 rozdziale 75416 zakupy 
inwestycyjne o kwotę 10 000,00 złotych na zakup kamery obrotowej monitoringu 
na skrzyżowanie ulicy Pułaskiego z ulicą Kołobrzeską.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

8. Wniosek, aby w dziale 900 rozdziale 90001 -  wydatki majątkowe dodać zadanie 
pod nazwą: „Przebudowa sieci kanalizacji sanitarnej w ulicy Kraszewskiego 
w kwocie 220 000,00 złotych.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

9. Wniosek, aby w dziale 900 rozdziale 90001 „Gospodarka ściekowa i ochrona 
wód” w wydatkach bieżących dodać punkt 7 pod nazwą: „Badanie 
ekohydrologiczne Łąk Oborskich w kwocie 35 000,00 złotych”.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
wniosek.

10. Wniosek, aby w dziale 921, rozdziale 92109 - wydatki majątkowe dopisać zadanie 
pod nazwą: „budowa domu ludowego w Kawęczynie”, kwota 300 000,00 złotych.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
wniosek.
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11. Wniosek, aby w dziale 921 rozdz. 92195 - wydatki majątkowe wpisać kwotę
900.000,- złotych z przeznaczeniem na nowe zadanie „odtworzenie pomostu przy 
Willi Hugonówka”.

W wyniku głosowania: za- 5, przeciw-6, wstrzymało się -3 Rada Miejska nie podjęła ww. 
wniosku.

12. Wniosek, aby dotację dla KDK w dziale 921 rozdziale 92109 wydatki bieżące, 
dotacja podmiotowa dla Ośrodka Kultury zwiększyć o kwotę 10 000,00 złotych do 
kwoty 4 010 000,00 złotych.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski zauważył, iż wobec nie poparcia przez Radę 
Miejską wniosku dot. odtworzenia pomostu przy Willi Hugonówka do zagospodarowania 
pozostała jeszcze kwota 900 000,00 złotych i poprosił o składanie propozycji ich 
wykorzystania.
Radna Iwona Siudzińska zaproponowała, aby środki te przeznaczyć na bieżące utrzymanie 
dróg i dodała, iż mieszkańcy bardzo o to proszą.
Radna Aleksandra Kostrzewska poparła powyższą propozycję.
Radny Krzysztof Bajkowski zapytał: czy dotyczy to również równania dróg? Burmistrz 
odpowiedział twierdząco.

Wobec powyższego, w wyniku głosowania za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska 
podjęła wniosek, aby w dziale 600 rozdział 60016 przeznaczyć kwotę 900 000,00 zł. na 
zadanie: bieżące utrzymanie dróg gminnych.

Następnie, Rada Miejska poddała pod głosowanie wniosek tekstowy zaproponowany na 
posiedzeniu Komisji BOKiS o treści: Wniosek polegający na dopisaniu: w dziale 700 
Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale 70005 „Gospodarka gruntami i nieruchomościami 
w wydatkach majątkowych pkt 1- zakupy inwestycyjne, nazwę zadania lit a) „Wykupy 
gruntów pod inwestycje i drogi, rozszerzyć o zapis „w tym zakup działki pod budowę 
strażnicy OSP Słomczyn”.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
wniosek.

W dalszej części posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady zauważył, iż istnieje możliwość 
zmniejszenia wydatków na śmieci o 1 milion złotych i środki te przeznaczyć na inwestycję 
oszczędności energetycznej, np. wymianę oświetlenia sodowego na energooszczędne-ledowe. 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk zabrał głos i poinformował, w których częściach gminy 
planowana jest wymiana lamp.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła wniosek 
o zmniejszenie w dziale 900, rozdział 90002, gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w kwocie 1 000 000 złotych i zwiększenie w dziale 900, rozdział 90015, budowa, 
przebudowa i modernizacja oświetlenia ulicznego o kwotę 1 000 000 złotych.

Następnie, Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski poinformował o kolejnych 3 wnioskach, 
które chciałby złożyć, ale zostaną one omówione przez Burmistrza:
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1) W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła wniosek 
o zmniejszenie w dziale 750, rozdział 75023 par. 4110 o kwotę 110 160,00 zł 
przeznaczonych na składki na ubezpieczenia społeczne.

2) W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła wniosek 
o zwiększenie w dziale 750, rozdział 75023 par. 4300 o kwotę 42 160,00 złotych 
z przeznaczeniem na usługi pocztowe.

3) W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła wniosek 
o zwiększenie w dziale 801, rozdział 80113, par. 4300 o kwotę 68 000,00 złotych 
z przeznaczeniem na dowóz dzieci do szkół i przedszkoli specjalnych.

5) głosowanie nad uchwałą budżetową.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła uchwałę 
w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2023 wraz z podjętymi 
wnioskami.
Nadano jej numer 603/VIII/51/2022.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk zabrał głos i podziękował radnym za uchwalenie budżetu na 
2023 rok.

Ad 8- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.

Skarbnik Marta Niedzielska omówiła ww. projekt uchwały. 
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz za zmianami wprowadzonymi przez podjęte wnioski do uchwały budżetowej. 
Nadano jej numer 604/VIII/51/2022.

Wiceprzewodniczący Rady zarządził 30 minut przerwy, a po ich upływie wznowił obrady 
sesji.

Ad 9- Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych 
na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału 
własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego — Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2023.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (13 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 605/VIII/51/2022.

Ad 10 -Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej 
z przeznaczeniem na dopłatę do 1 m 3 ścieków dla samorządowego zakładu budżetowego — 
Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2023 r.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.
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W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (13 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 606/VIII/51/2022.

Ad 11- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 
Konstancin-Jeziorna na rok 2023.

Inspektor Monika Kasprzyk przedstawiła ww. projekt uchwały.
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (12 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 607/VIII/51/2022.

Ad 12 -Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. 
Jana Mejstera w Słomczynie ul. Wilanowska 218, 05-520 Konstancin-Jeziorna poprzez 
utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dla wychowanków oddziału przedszkolnego oraz uczniów klas I-III.

Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Radny Adam Grzegorzewski zauważył, iż ww. projekt uchwały -  jego zdaniem-nie ma racji 
bytu. To podobna sytuacja jak wtedy gdy likwidowano gimnazja: byli gimnazjaliści, ale 
gimnazjów już nie było. W odpowiedzi głos zabrali radni: Irena Śliwka oraz Krzysztof 
Bajkowski.
W wyniku głosowania: za- 10, przeciw-1, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę
Nadano jej numer 608/VIII/51/2022.

Ad 13- Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 407/VIII/31/2021 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 8 września 2021 r. w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady 
Miejskiej do Spraw Polityki Senioralnej.

Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski przedstawił ww. projekt uchwały i poinformował, 
iż zmiana polega na powiększeniu składu Komisji o radną Alfredę Konopkę.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 609/VIII/51/2022.

Ad 14- Przyjęcie protokołu z 46, 47, 48 sesji Rady Miejskiej.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do protokołów nie wpłynęły żadne 
uwagi. Następnie przeszedł do ich przegłosowania.

W wyniku głosowania: za -  jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół 
z 46 sesji.

W wyniku głosowania: za -  jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół 
z 47 sesji.

W wyniku głosowania: za -  jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół 
z 48 sesji.
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❖ Pan Zygmunt Włodarczyk zapytał: dlaczego tylko 85% gminy jest pokryta 
miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego? Dlaczego tak mało? 
Dlaczego na Łąkach Oborskich nie powstało targowisko? Jakie były powody? 
Dlaczego powstały inwestycje bez sensu, jak Kamilin, pomost KDK i inne, np. klub 
seniora w Mirkowie? Dalej, mieszkaniec poruszył temat SPZOZ-ów w Konstancinie, 
nie są rozbudowywane, a burmistrz wysyła nas do prywatnego lekarza. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych zauważył, iż 
wiele tych spraw powinno być omawianych na posiedzeniach ww. komisji, a nie 
podczas sesji. Burmistrz Kazimierz Jańczuk zabrał głos i udzielił odpowiedzi 
w sprawie Łąk Oborskich oraz inwestycji gminnych.

❖ Pani Lilia Sokół zwróciła się z pytaniem odnośnie spotkania w sprawie pisma 
z prokuratury oraz odnośnie złożonej przez siebie petycji w sprawie OSP Skolimów. 
Odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący Rady. Wywiązała się krótka dyskusja, 
w trakcie której Wiceprzewodniczący zarządził przerwę, a po jej upływie wznowił 
obrady sesji.

Kierownik Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk sprawdziła kworum.

❖ Pan Adam Ostrowski zwrócił się z prośbą o niezwłoczne uchwalenie mpzp dla ulicy 
Kolejowej -  etap I i II. Następnie, wręczył radnym pismo mieszkańców odnośnie 
decyzji o warunkach zabudowy nr 87/2021 z dnia 31 grudnia 2021 r. (pismo stanowi 
załącznik do protokołu).
W odpowiedzi, Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski stwierdził, iż również 
żałuje, iż wystawiane są WZ-etki i jest za uchwaleniem ww. mpzp.

❖ Pan Michał Wiśniewski zapytał: kiedy Pan Burmistrz planuje wyłożenie tego planu? 
Burmistrz Jańczuk w odpowiedzi stwierdził, iż nie jest w stanie określić terminu 
w dniu dzisiejszym.

❖ Pan Krzysztof Klucz zabrał głos w sprawie wytwórni masy bitumicznej w Mirkowie, 
która bardzo zanieczyszcza powietrze i zwrócił się z prośbą o zainteresowanie się tą 
sprawą.

❖ Pan Jan Strękowski zauważył, iż firma Lekaro ma obowiązek dostarczania worków od 
lipca 2022 roku, z którego się nie wywiązuje. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz 
Zieliński. Następnie, Pan Strękowski podważył zasadność umieszczenia w budżecie 
gminy kwoty 155 tysięcy złotych z przeznaczeniem na koszty postępowania 
sądowego.

Ad 16- Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Brak.

Ad 17- Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

Na zadane pytania odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

A d 15- Wystąpienia mieszkańców.
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Ad 18- Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Brak pytań.

Ad 19- Korespondencja.

Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski poinformował, iż korespondencja wysyłana była na 
bieżąco.
Pytań brak.

Ad 20- Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Cieślawski stwierdził, że porządek obrad został 
wyczerpany i zamknął obrady sesji o godzinie 14.35.
Poinformował również, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 8 lutego 2023 r.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:
Katarzyna Goral
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